

Yellowknife Education District No. 1

5402 50 Avenue, YELLOWKNIFE NT X1A 2N6
yk1.nt.ca : yk1@yk1.nt.ca : Ph: 867-766-5050



Pictured: Chairperson John Stephenson poses with Vice Chairperson Tina Drew after being elected to their positions Tuesday night (left). YK1 Trustees and senior administration pose with outgoing Trustee Al Shortt (right).

- The regular board meeting held on November 13, 2018 was the first since the Trustee election on October 15, 2018. The new Board (2018-2021) consists of six incumbents – Terry Brookes, Jay Butler, Tina Drew, Satish Garikaparathi, Rajiv Rawat and John Stephenson – and one newcomer, Al McDonald.
- During that same meeting, John Stephenson was re-elected as Chairperson, a position he has held since 2013. Tina Drew will serve as Vice Chairperson after being nominated by her colleagues. Tina was first elected to the Board of Trustees in 2015, and has sat on the public relations committee and finance committee since.
- Al Shortt, who had been a YK1 Trustee for 10 years, will not serve on the next Board. The newly-elected Board wished him well during their first regular meeting together. "Al served YK1 well during his time as a Trustee, Vice Chairperson and Chairperson. A Trustee since 2008, his heart was always in the right place when making decisions on behalf of students and staff. He was someone our Board could always turn to in times of need. We wish Al the very best in all his future endeavours."

John Stephenson, YK1 Chairperson

UPCOMING EVENTS

November 20-21
P/S/T Interviews

November 22
NJM PAC Meeting
6:30 p.m.

November 23
P/S/T Day
No Class for YK1 Students

November 23
Lunch With A Bunch
Baker Centre, 12:00 p.m.

November 24
Santa Claus Parade
Downtown, 6:00 p.m.

November 27
COW Meeting
District Office, 12:00 p.m.

November 28
Challenge Cup
Ed Jeske Arena, 1:00 p.m.

November 28
WMS PAC Meeting
6:30 p.m.

December 5
COW Meeting
District Office, 12:00 p.m.

December 11
COW Meeting
District Office, 12:00 p.m.

December 11
Regular Board Meeting
District Office, 7:00 p.m.

Approved Meeting Motions

- **11-6033-18:** ESJFHS International Field Trip Final Approval: China
 - **11-6034-18:** Appointment of Legal Counsel (Dragon Toner Law Office)
 - **11-6035-18:** Appointment of Auditor (Crowe Mackay LLP)
 - **11-6036-18:** Superintendent Evaluation
 - **11-6037-18:** Board Evaluation
- The Board of Trustees has approved École Sir John Franklin High School's international field trip request to Beijing, Xi'an, Shanghai and Hong Kong, China in March 2019. The trip received approval in principle in June. All paperwork has since been received and everything is in order for the trip.
- As part of the municipal election on October 15, 2018, Yellowknife residents voted in favour of a bylaw that will extend city councillor terms from three to four years. YK1 Trustees understand this is an issue they will also have to investigate and plan on discussing it further during the regular board meeting scheduled for December 11, 2018.

FINANCE

Terry Brookes

Jay Butler

Al McDonald

PUBLIC RELATIONS

Tina Drew

Rajiv Rawat

Satish Garikaparathi

POLICY

Terry Brookes

Jay Butler

Satish Garikaparathi

JOINT PD

Tina Drew

NWTTA TEACHER/

BOARD ADVISORY

Rajiv Rawat

Satish Garikaparathi

AUDIT

Tina Drew

PAC ASSIGNMENTS 2018/2019

N.J. Macpherson School: Al McDonald

École Sir John Franklin High School: Terry Brookes

École William McDonald Middle School: Tina Drew

Mildred Hall School: Rajiv Rawat

Range Lake North School: Jay Butler

École J.H. Sissons: Satish Garikaparathi

Administration scolaire de district n° 1 de Yellowknife

5402, 50^e Avenue, Yellowknife NT X1A 2N6
Web : yk1.nt.ca Courriel : yk1@yk1.nt.ca
Tél. : 867-766-5050



En photos : À gauche : Le président John Stephenson en compagnie de la vice-présidente Tina Drew après leur élection, le 13 novembre 2018. À droite : Les membres du conseil d'administration et la haute direction de YK1 en compagnie d'Al Shortt, membre sortant.

- La réunion ordinaire du conseil d'administration a eu lieu le 13 novembre 2018. C'était la première depuis les élections scolaires du 15 octobre 2018. Le nouveau conseil d'administration (2018-2021) est composé de six membres réélus, soit Terry Brookes, Jay Butler, Tina Drew, Satish Garikaparathi, Rajiv Rawat et John Stephenson, et du nouveau venu Al McDonald.
- C'est au cours de cette même réunion que John Stephenson a été réélu à la présidence, poste qu'il occupe depuis 2013. Tina Drew, nommée par ses collègues, sera vice-présidente. Élu au conseil d'administration en 2015, M^{me} Drew fait depuis partie des comités des relations publiques et des finances.
- Al Shortt, qui a servi au conseil pendant dix ans, ne s'est pas représenté aux élections. Le nouveau conseil d'administration l'a remercié et lui a transmis ses salutations à sa première réunion ordinaire, le 13 novembre. « Al a bien servi le district à titre de membre, de vice-président et de président du conseil d'administration. Membre du conseil depuis 2008, il a toujours mis beaucoup d'humanité dans les décisions prises au nom des élèves et du personnel. C'était quelqu'un sur qui le conseil pouvait toujours compter en cas de besoin. Nous lui souhaitons beaucoup de succès dans ses projets. »

John Stephenson, président du conseil d'administration de YK1

ÉVÉNEMENTS À VENIR

Les 20 et 21 novembre

Rencontres parents-élève-enseignant

22 novembre

Réunion du conseil consultatif des parents de NJM, à 18 h 30

23 novembre

Rencontres parents-élève-enseignant

Pas d'école pour les élèves du district

23 novembre

Les déjeuners communautaires
Centre Baker, à midi

24 novembre

Défilé du père Noël
Centre-ville, à 18 h

27 novembre

Réunion du comité plénier
Bureau du district, à midi

28 novembre

Challenge Cup
Aréna Ed Jeske, à 13 h

28 novembre

Réunion du conseil consultatif des parents de WMS, à 18 h 30

5 décembre

Réunion du comité plénier
Bureau du district, à midi

11 décembre

Réunion du comité plénier
Bureau du district, à midi

11 décembre

Réunion ordinaire du conseil d'administration
Bureau de district, à 19 h

Le point sur la réunion du conseil d'administration de YK1 du 13 novembre 2018

Motions approuvées

- **11-6033-18** : Approbation finale du voyage scolaire international de ESJFHS : Chine
 - **11-6034-18** : Nomination d'un conseiller juridique (cabinet Dragon Toner)
 - **11-6035-18** : Nomination d'un vérificateur (Crowe Mackay LLP)
 - **11-6036-18** : Évaluation du surintendant
 - **11-6037-18** : Évaluation du conseil d'administration
- Le conseil d'administration a approuvé la demande de voyage scolaire international de l'École Sir John Franklin, en mars 2019, à destination de la Chine (Beijing, Xi'an, Shanghai et Hong Kong). L'approbation de principe du voyage a été accordée en juin. Depuis, tous les documents ont été remis et tout est en ordre.
- Dans le cadre des élections municipales du 15 octobre 2018, les résidents de Yellowknife ont voté en faveur d'un règlement qui prolonge le mandat des conseillers municipaux, qui passe ainsi de trois à quatre ans. Le conseil d'administration de YK1 comprend qu'il devra se pencher sur cette question et prévoit en discuter à sa réunion ordinaire du 11 décembre 2018.

FINANCES

Terry Brookes
Jay Butler
Al McDonald

RELATIONS PUBLIQUES

Tina Drew
Rajiv Rawat
Satish Garikaparathi

POLITIQUES

Terry Brookes
Jay Butler
Satish Garikaparathi

COMITÉ MIXTE SUR LE PERFECTIONNEMENT PROFESSIONNEL

Tina Drew

COMITÉ DE MEMBRES DU CONSEIL ET D'ENSEIGNANTS DE L'AETNO

Rajiv Rawat
Satish Garikaparathi

VÉRIFICATION

Tina Drew

DÉSIGNATIONS 2018-2019 POUR LES CONSEILS CONSULTATIFS DES PARENTS

École N. J. Macpherson : Al McDonald

École Sir John Franklin : Terry Brookes

École intermédiaire William McDonald : Tina Drew

École Mildred Hall : Rajiv Rawat

École Range Lake North : Jay Butler

École J. H. Sissons : Satish Garikaparathi